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>【篇一】经典英语生日祝福寄语
1、It is not everyday you have a birthday, so hope you have a wonderful one. May it be followed by days and weeks and months and years of happiness for you!
不是每天都能过生日，希望你今天生日快乐，愿你年年岁岁幸福永伴！
2、The kindest friend there could ever be is the kind of friend you are to me.Happy Birthday!
世上如有诤友， 那就是像你对我那样关怀的朋友。祝你生日快乐！
3、My birthday wishes to you are the warmest. May all the plans you are making work out just right for you and may life always bring the best things your way.
热烈祝贺你的生辰！愿你的计划都能实现、愿你的生活永远美丽！
4、Wishing you a wonderful birthday.You make this world a nicer place just by being so kindhearted.May this day that is all your own hold happiness for you and the years to come be filled with all the best things,too.
祝你生日快乐，你的善良使这个世界变得更加美好，愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花！
5、May you keep in good health and good spirit both on your birthday and all through the year.Hope your birthday is happy and your wishes all come true.
祝你生日健康愉快，祝你天天健康愉快，愿你一切愿望都能实现。
6、The kindest friend there could ever be is the kind of friend you are to me.Happy Birthday!
世上如有诤友，那就是像你对我那样关怀的朋友。祝你生日快乐！
7、Hope your birthday begins a new year with special happiness and all that means the most to you.
愿你的生日迎来充满无限幸福的新的一年，以及你最珍惜的一切。
8、Birthday comes and birthday goes each year, and this leaves the happy memories for ever. May this special day brightens each hour like sunshine that cheers every flower.
年年生日来而复去，留下永久的快乐回忆。愿今天的每时每刻都充满明媚，似阳光普照鲜花绽放！
9、Many happy returns of this special day. All our best wishes go to you on your birthday.
祝你生日快乐，给你我们所有的祝福！
10、Grandma means sunshine filled with blessings from above, Grandma means kindness because it\'s another name for love May this be a special birthday for you.
奶奶是充满祝福的阳光，照耀我身；奶奶是慈祥和蔼的别名，爱的象征。愿您的生日特别快乐！
11、Wishing you a happy birthday!May the best and loving things be some of the joy your birthday brings.
祝你生日快乐！愿生日带给你的欢乐中蕴涵着一切美好！
12、May every special happiness fill this day for you and may the year bring all the best things you are looking forward to.
愿你的生日特别快乐，愿新的一年中心想事成！
13、Let me join all your other friends in wishing you a happy birthday.Today specially belongs to you. Take this chance to enjoy yourself in everything you do.
让我与你的朋友们一道共庆你生日快乐，今天属于你，祝你欢欢喜喜！
14、Wishing you a wonderful day and a year filled with happiness！
祝你生日妙不可言，整年沉浸在幸福里！
15、My heartiest birthday greetings to you, a feeling much warmer than anybody can know. Best wishes for everything your heart desire in the year.
我诚挚的生日祝福，情深意重，祝你在未来的一年里，心想事成！
16、Send this special birthday wish just to let you know that you\'ll always be remembered for the thoughtfulness you show.
献上这特别的生日祝愿，只想让您知道：因为您对我的体贴关怀，我永远不会把您忘怀。
17、For you and your family,boss,during this holiday season!
值此圣诞佳节，老板，献给您及您的家人。
18、Allow me to congratulate you on your birthday and may you enjoy good health and long life.
允许我在你生日之际向你祝贺，祝你健康、长寿！
19、Warmest wishes that your birthday holds nothing but the best.The finest things in life today and every day!
热烈祝贺你的生日，愿生日中最美好的一切属于你！
20、Warm wishes on your birthday. I send along my love and affection for you as well as a small gift. Take care!
热烈祝贺你的生日，捎给你我对你的爱，也寄去一件小礼物，多保重！
21、We hope that you enjoy this special day and your birthday grows happier by the minute!
我们祝你欢庆这一天，愿你生日的快乐与分俱增！
22、My greetings come with affection for the nicest kind of birthday that could be wished for you. When this day comes to an end and you lie down to rest, may the peace of a golden dream be filled with happiness.
我的祝福捎来我对你的爱，愿你的生日过得称心如意，当一天过去，你躺下享受安宁，愿幸福弥漫你恬静的金色梦境。
23、May joy and health be with you always.
祝您永远健康快乐。
24、Happy birthday to him who has made life so meaningful for me!
谁给他生日快乐，使生活，这对我更有意义！
25、You know you\'re thought of lovingly each day throughout the year.But it\'s nice to mention it again when special days are here.
您知道我们无日不把你亲切思念，逢寿辰当然要把这话再说一遍。
26、Roses, sweet and fragrant, sent to you to say,May each hour be a happy one on this special day.Have a happy birthday!
送你一束甜蜜芬芳的玫瑰，她对你说，今天的喜庆分外美妙，每时每刻都同样幸福，令人陶醉。祝你生日快乐！
27、Like everyday,I am thinking of you with love on your birthday!
每天都一样，我想你与你的生日的爱！
28、Happy birthday. May gladness fill your every hour on this special day.
生日快乐！愿这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
29、May each hour be happy one on this special day.May the day ahead be more than happy,too,as all your dreams and plans work out just right for you.
祝你在这特殊的日子里，时时刻刻都充满快乐，祝你来日多福，捷报频传！
30、May happiness follow you wherever you go!
愿您幸福快乐，直到永远永远。
>【篇二】经典英语生日祝福寄语
1、I hasten to congratulate you on the coming of your birthday. May gladness fill your every hour with joy to light your way.
2、I want to be one of the first who say \"Happy birthday to you\". May everything it take to make a very happy and successful year!
3、A gift of love for your birthday, which is a warm wish from my heart. Happiness for your birthday and always.
4、Birthday comes and birthday goes each year, and this leaves the happy
5、memories for ever. May this special day brightens each hour like sunshine that cheers every flower.
6、My special wish may bring you health, luck and happiness each minute! Hope it really proves to be the nicest birthday you have spent.
7、A wish for your wonderful birthday that brings a world of bright and lovely things to remember each day through the year.
8、May you enjoy to the fullest the joy of today. Wishing that your special day be a winner all the way!
9、Grandma means sunshine filled with blessings from above, Grandma meanskindness because it\'s another name for love May this be a special birthday for you.
10、May your day be filled with happiness,Son,and the year it brings you,too,be a lucky one in every way the finest yet for you.
11、For all you mean to me each day,For all the happiness you bring my way,For the love we share and the memories, too,I\'m hoping your birthday is happy for you.
12、May you enjoy to the fullest the joy of today.Wishing that your special day be a winner all the way!
13、May your birthday bring lots of joy in the year you have begun.Accept my wishes for many happy returns on your birthday.
14、Only wishes that are made with special love will do for a dad who is wonderful in every way as you.
15、ove is always my gift to you. Happy Birthday!
>【篇三】经典英语生日祝福寄语
1、我不能选择哪的，是那的选择了我。祝自己生日快乐。
I can\'t choose which is the best. It\'s the best that chooses me. Happy birthday to myself.
2、在你生日这一天，没能陪在你身边，不能给你我的温暖，只能留下我的愿，愿你快乐每一天！
On your birthday, I can\'t accompany you, can\'t give you my warmth, can only leave my wish, wish you happy every day!
3、朋友，在这美好的日子里，紧握属于你的幸福。祝你生日快乐！
Friends, in this beautiful day, hold your happiness. Happy birthday to you!
4、承蒙时光不弃，终究又长大了一岁，感谢每个阶段不同的自己。
Thanks for the time, I grew up one year after all, thank you for each stage of their own.
5、生日快乐绿色是生命的颜色，绿色的浪漫是生命的浪漫。
Happy birthday green is the color of life, green romance is the romance of life.
6、祝自己生日快乐，一年又一年希望自己是离梦想越来越近，而不是越来越远！
I wish you a happy birthday and hope you are closer to your dream, not farther away!
7、今天生日，只有腾讯记得，让我该说什么好。
Today\'s birthday, only Tencent remembers what I should say.
8、天天都在你身边，不用苦苦地想你，也不必酸酸地恋你，只需甜甜地爱着你！
Every day at your side, do not have to think of you bitterly, do not have to love you sourly, just love you sweetly!
9、求快乐时非快乐，得便宜处失便宜。祝自己生日快乐。
When we seek happiness, we are not happy. Happy birthday to myself.
10、感谢上帝赐给我像你这样的朋友！在你的生日里，我愿你快快活活！
Thank God for giving me friends like you! I wish you a happy birthday!
11、对你的爱一直都在，只是你不知道，知道你不问我，一直在逃避这我。祝自己生日快乐。
Love you all the time, but you don\'t know, know you don\'t ask me, have been running away from me. Happy birthday to myself.
12、虽然农历生日没过，今年过了阳历生日。祝自己生日快乐，希望明年的生日愿望可以换一个！
Although the Lunar birthday hasn\'t been celebrated, it\'s the Lunar birthday this year. I wish you a happy birthday. I hope you can have another one next year!
13、有树的地方，就有我的思念；有你的地方，就有我深深的祝福，祝你生日快乐！
Where there are trees, there are my thoughts; where there are you, there are my deep blessings. Happy birthday to you!
14、青春的树越长越葱茏，生命的花越长越艳丽。在你生日的这一天，请接受我对你深深的祝福。
The longer the trees of youth grow, the more beautiful the flowers of life grow. On your birthday, please accept my best wishes.
15、虽然你已大步迈入奔四行列了，可在我心里你永远是岁！生日快乐！
Although you have strided into the four ranks, you will always be old in my heart! Happy birthday!
16、纵然伤心，也不要愁眉不展，因为你不知是谁会爱上你的笑容。祝自己生日快乐。
Never frown, even when you are sad, because you never know who is falling in love with your smile. Happy birthday to myself.
17、做我永远的小仙女，亲爱的，生日快乐。
Be my forever fairy, honey, happy birthday.
18、有时多点糊涂会少点烦恼，少点计较会多点拥有！多点吃亏会多点平安。祝自己生日快乐！
Sometimes more confused will be less trouble, less care will have more! More losses will make more peace. Happy birthday to myself!
19、愿每天的太阳带给你光明的同时，也带给你快乐。真心祝你生日快乐！
May the sun bring you light and happiness every day. I sincerely wish you a happy birthday!
20、我知道啊，明年的生日不会有人给我过的，毕竟它是高考那天。
I know, next year\'s birthday will not be given to me, after all, it is the day of college entrance examination.
21、天是我生日，我从来也没有忘记在这特别的日子里祝自己，生日快乐青春常驻，越来越靓女！
It\'s my birthday. I never forget to wish myself a happy birthday and a more beautiful girl on this special day!
22、真正的爱，应该超越生命的长度、心灵的寬度、灵魂的深度。
True love should go beyond the length of life, the width of soul and the depth of soul.
23、雨在淅淅沥沥下，声音清脆，是雨点们给自己在说生日祝福语吧！
Rain in the patter, the voice is clear, is the raindrops to say their birthday wishes!
24、根是地下的枝，枝是天空中的根。祝自己生日快乐。
The root is the underground branch, and the branch is the root in the sky. Happy birthday to myself.
25、不就一个生日么。没有你们我照样过得很好。
It\'s just a birthday. I\'m still doing well without you.
26、今天是你的生日，为了表示祝贺，所有女厕和女浴室均免费向你开放，欢迎光临！
Today is your birthday. In order to express congratulations, all women\'s toilets and bathrooms are open to you free of charge. Welcome!
27、智慧的人生不会缺少欢乐。不要期待别人记得你，但要自己记得自己。祝自己生日快乐！
There is no lack of joy in a wise life. Don\'t expect others to remember you, but remember yourself. Happy birthday to myself!
28、又是一个美好的开始，愿我虔诚的祝福，带给我成功的一年，祝我生日快乐！
It\'s a good start again. May my sincere blessing bring me a successful year and happy birthday!
29、祝我又长了一年的皱纹，离满脸褶子又近了一步！愿每天的太阳带给你光明，带给我快乐。
Wish me another year of wrinkles, and a step closer to full face wrinkles! May the sun bring you light and happiness every day.
30、轻轻一声祝愿，胜过千言万语，当敲响你生日的钟声敲响，别忘了我的祝福，祝你生日快乐！
A little wish is worth a thousand words. When the bell rings for your birthday, don\'t forget my wish. Happy birthday to you!
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